
Mondelinge vragen voor Vragenuur PS 12 juni 2023 
 
Inzake artikel NHD over bedrijf in Beemster. 
 
 
Naar aanleiding van onderstaand artikel uit NHD de volgende vragen: 

1. In hoeverre zijn de regels voor UNESCO Werelderfgoed, wat de Beemster is, van 
toepassing? 

2. Een van de gemeenteraadsleden stelde tijdens de bespreking in de Purmerends raad: “Het 
gaat om een ondernemer die een efficiencyslag wil maken. Wie kan daar bedrijfsmatig op 
tegen zijn?” Bent u het met mij eens dat het bedrijfsmatig misschien wel slim is, maar dat 
tegenwoordig ook andere criteria gelden, onder andere die waar we vandaag over 
spreken? 

3. Zou het niet beter zijn om de aanvraag “on hold” te zetten totdat duidelijk is wat uit het 
PPLG komt? 

4. Heeft u zelf naar aanleiding van dit artikel al contact opgenomen met de gemeente 
Purmerend en zo ja, wat is daarvan de uitkomst? Zo nee, bent u van plan om dit te doen? 

 
https://www.noordhollandsdagblad.nl/cnt/dmf20230605_35580739 
 
 
Remine Alberts 
fractie SP 
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